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Mazierski Jozef

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek 18. L1.2079 r.

Szdnowny Pan

Marek Wojtkowski

P re zyd e nt M i o sta Wloclaw ko

W odpowiedzi na pismo Pona Prezydenta z dnia 29.j.0.2019r znak:
DT.0003.35.201-9 odmawioiqce uwzglqdnienia w przygotowywanym projekcie
budietu 2020 roku niiej wymienionych zadart:

T.,,Przebudowq odcinka ok.750 mb chodnika w ciqgu ul, Lanieszczyzna lewa
strona od ul. Planty w kierunku ul.Zeromskiego,,

2.,,Przebudowa odcinko ok.l00 mb chodniko w ciqgu ul. Brdowskiej lewa
strona od ul, Lanieszczyzna w kierunku ul. wiejskiej,,

z uwagi, 2e zostaty one zgtoszone po terminie uprzejmie powiadamiom,
2e stonowisko Pana Prezydenta jest dlo mnie i dla mieszkaric|w niezrozumiole
i niezgodne z ogolnymi zasadami tworzenio bud2etu. W ciqgu roku wprowadza
Pan roLne zadania do budietu i to jest zgodne z zosadomi. proszq nie odmowiai
mieszartcom bo mnie Pon mo2e odmowii poprawy infrastruktury drogowej,
ktora dla nich iest wa2no. oczekuje, 2e ponownie zastanowi siq pan nad
realizacjq tych zadah w przyszrorocznym budiecie miasta wtoclawek.
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